

Technical Specifications for Semi-Trailer 2&3&4 Axles

Dimensions:	They are determined according to the customer's request	يتم تحديدها طبقا لطلب العميل	الأبعاد :
Chassis:	Made from I shaped beams reinforced from inside and outside by suitable amount of cross members to ensure the load distributions.	مصنع من كمر على شكل حرف I ومقوى من الداخل و الخارج بعدد مناسب من العوارض لضمان توزيع الأحمال	الشاسية:
King Pin:	With King Pin 2" or 3.5" depends on the Truck fifth wheel size.	ذات بنز جر 2 أو 3.5 حسب نوع راس الجرار	بنز الجر:
Brakes:	Two lines air brake system works with Servo or ABS or EBS system with the truck brakes.	هوانيه اتوماتيكيه في خطين تعمل بنظام السيرفو أو ABS أو EBS مع راس الجرار	الفرامل:
Landing Gears:	Two landing gears.	عدد (2) ارجل تحميل	أرجل التحميل:
Electric Circuits:	Full 24 volts circuit with stop lights, signal light and reflectors necessary for traffic Laws.	دائرة 24 فولت كاملة الفوانيس والعواكس اللازمة طبقا لقوانين المرور	الدائرة : الكهربائية
Additional accessories (according to the customer request):	Semi-Trailer is provided with tool box (without tools). Semi-Trailer is provided with front wall. Semi-Trailer is provided with 2 spare wheel carriers.	النصف مقطورة مزودة بصندوق عدة فارغ النصف مقطورة مزودة بصد ر أمامي النصف مقطورة مزودة بعدد 2 حمالة الأطار الاحتياطي	الملحقات الإضافية :
Paintings:	Exterior surface treatment by shot blasting, painting by high solid primer directly on the surface, painting inside special paint booth with the cargo cabin color or the color chosen by the customer.	يمر المنتج بمراحل دهان داخل أفران خاصة بعد عمل (shot blasting) بواسطة ذرات من الصلب ثم يدهن بمواد مانعة للصدأ ثم يتم الدهان داخل الأفران باللون المحدد حسب رغبة العميل.	الدهان:
Additional equipment (according to customer request):		التجهيزات الإضافية (اختياري طبقا لطلب العميل)	
Twist Lock:(Container Lock)	From 4 to 12 lock (Twist Lock) to fix the containers on the semi-trailer without the need of chains It could be chassis only (without side profile standard channel or platform floor) skeleton	من 4 الى 12 قفل (توست لوك) لتثبيت الحاويات على أنصاف المقطورات بدون الحاجة لجنائزير ومن الممكن ان تكون شاسيه فقط (بدون كمر داير وبدون صاج فرش) skeleton	التوست لوك (قفل كونتير):
Sides or Box:	The semi-trailer could be supplied with (sides, closed box, refrigerator, grain box, section structure, tank holder structure, pipe holder structure)	يمكن تزويد النصف مقطورة (بأجناب أو بصندوق مغلق أو ثلاجة أو صندوق غلال أو هيكل قطاعات أو هيكل حامل تانكات أو هيكل حامل مواسير - ..متنوعات)	الأجناب أو : الصندوق
Curtains:	Semi-trailer could be supplied with side curtains (depends on the customer needs).	يمكن تزويد النصف مقطورة بستائر جانبية (حسب رغبة العميل)	الستائر